

## Ile Perrot Minor Hockey Association Player Release Policy

---

As a general, unwavering policy, with very limited exception (see below), the Ile Perrot Minor Hockey Association does not grant releases for children to play in other minor hockey associations. It is the belief of the Ile Perrot Minor Hockey Association, supported by Hockey Lac St-Louis and Hockey Québec, that children play in their “home” association based on their primary residence (as defined by the address on their school report card).

While the Ile Perrot Minor Hockey association is understanding that children might want to play with their friends who live outside the Ile Perrot Minor Hockey Association, in Associations that are closer to extended family or places of business for parents, to play for specific coaches who the child knows well or because of different fees billed by other minor hockey associations these are not grounds by which a release will be considered. Furthermore, missing the Ile Perrot Minor Hockey Associations required registration date does not constitute grounds for a release and no release will be considered or approved because of missing the registration deadline.

There are two notable exceptions where the Ile Perrot Minor Hockey Association will consider granting a release;

1. Should a child make a level where Ile Perrot does not offer a team. For example, if a child makes a Bantam AA team but Ile Perrot does not offer Bantam AA hockey, a release will be granted.
2. If a child has played 4+ years of consecutive hockey for the same other association and moved to the Ile Perrot Minor Hockey Association within 9 months of the current year’s registration deadline, the Ile Perrot Minor Hockey Association may grant a one-year release upon consideration of all the specifics associated to the request. Please understand requesting a release under these grounds will require the Ile Perrot Minor Hockey Association to ask some follow-up questions and the burden of proof to meet all the required criteria will fall to the requesting legal guardian of the child in question.

**Note:** Although the Ile Perrot Minor Hockey Association can approve a release, and must approve the release first, the Lac St-Louis Region must also approve the release and could deny the release even with a positive endorsement from the Ile Perrot Minor Hockey Association.

If there are any questions please contact [registrar@hmip.org](mailto:registrar@hmip.org)



## Politique de Libération des Joueurs de l'Association de Hockey Mineur de l'Île Perrot

---

En règle générale, avec une exception très limitée (voir ci-dessous), l'Association de hockey mineur de l'Île Perrot n'accorde pas de libération aux enfants pour jouer dans d'autres associations de hockey mineur. L'Association de hockey mineur de l'Île Perrot, appuyée par Hockey Lac St-Louis et Hockey Québec, est convaincue que les enfants doivent jouer dans leur association d'origine en fonction de leur résidence principale (telle que définie par l'adresse indiquée sur leur bulletin scolaire).

Bien que l'association de hockey mineur de l'Île Perrot comprenne que les enfants pourraient vouloir jouer avec leurs amis qui vivent à l'extérieur de l'Association de hockey mineur de l'Île Perrot, dans des associations plus proches de la famille élargie ou des lieux de travail des parents, pour des entraîneurs spécifiques connus par l'enfant ou à cause des frais différents facturés par d'autres associations de hockey mineur, ce ne sont pas des motifs pour lequel une libération sera envisagée. De plus, le fait de manquer la date d'inscription requise de l'Association de hockey mineur de l'Île Perrot ne constitue pas un motif de libération et aucune libération ne sera envisagée ni approuvée en raison du manque de date limite d'inscription.

L'Association de hockey mineur de l'Île Perrot envisage d'accorder une libération à deux exceptions notables.

1. Un enfant qui atteint un niveau pour lequel l'Île Perrot n'offre pas d'équipe? Par exemple, si un enfant fait partie d'une équipe de Bantam AA mais que l'Île Perrot ne propose pas de hockey Bantam AA, une libération sera accordée.
2. Si un enfant a joué au moins quatre années consécutives au hockey pour la même association et si cet enfant déménage sur le territoire de l'Association de hockey mineur de l'Île Perrot dans les neuf mois suivant la date limite d'inscription de l'année en cours, l'association de hockey mineur de l'Île Perrot peut accorder une libération d'un an moyennant toutes les spécificités associées à la demande. Veuillez comprendre que demander une libération pour ces motifs obligera l'Association de hockey mineur de l'Île Perrot à poser des questions complémentaires et que le fardeau de prouver le respect de tous les critères requis incombera au tuteur légal demandeur de l'enfant en question.

**Remarque:** Bien que l'Association de hockey mineur de l'Île Perrot puisse approuver une libération et qu'il doit d'abord approuver la libération, la région du Lac St-Louis doit également approuver la libération.

S'il y a des questions s'il vous plaît contacter [registrar@hmip.org](mailto:registrar@hmip.org)

